
 
 

 

 

Veckefjärdens GC Bankommittén (BK)  

Mötesanteckningar 

19 augusti 2021 kl. 11:45 Veckefjärdens matsal 

 

 

1. Mötets öppnande 

Anders inledde mötet och Mikael bjöd på en gemensam lunch. 

 

 

2. Närvarande 

Christian Mattfolk, Mikael Nordin, Jan-Olow Larson och Anders Lindgren. 

Ej närvarande var Ulrika Engfors Holmbom och Tomas Eriksén. 

 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

  



 
 

 

 

4. Aktiva frågor 

a) Skyddsnät tee 48 vid 13:e tittas över, om skyddet ska förbättras. 

(Anders). 

b) Att placera ut ytterligare två ”studsmattor/mål” på rangen samt ev. sätta 

färg på målens mittpunkt. (Anders + Christian) 

c) Att det tillsätts papperskorg i rangebås. (Christian) 

d) Medlemmar som önskar snickra har möjlighet att återfå sin städavgift 

genom att åtgärda broar på banan. TvAB samtliga önskemål om hjälp 

finns på BK´s hemsida. (BK frågar medlemmar) 

e) Att utse en medlem (eller två) som pinn-ansvarig, som ser över pinnarna 

och meddelar till BK vart det behövs extra tanke/arbete omkring, 

exempelvis klippa runt pinnarna så de ses bättre av spelarna. 

Informationen tas upp under kommande BK-möte med Tomas. Att flytta 

vita och röda pinnar ska endast göras vid undantagsfall. (Anders) 

f) Vissa hålkoppar är slitna i bottenfästet och vissa är skadade längre upp. 

Samtliga hålkoppar ska ses över och de dåliga ska bytas inför säsongen 

2022. (Tomas + Mikael) 

g) Mikael vill ha en dokumenterad rutin för starters, vad de ska göra. BK 

gav J-O Larson uppdraget. (J-O Larson)  

h) Att se till att damtoaletter finns på rangen. (Mikael) 

i) Toan på hål 11 kan förbättras, göras snyggare invändigt. (BK) 

j) Flaggplaceringar och ”flaggan på pinnen” (vart flaggpinnen finns på 

greenen) har några medlemmar klagat på, att ”flaggan på pinnen” inte 

sitter på rätt höjd. Är tävlingsledningens ansvar under tävling, men 

annars? Förslag hur åtgärda. (Tomas) 

k) HIO tavlan utanför restaurangen, är fylld samt inte rätt uppdaterad. 

Anders har året 2020 tittat igenom missade HIO´s samt via Skylt- och 

Gravyr skapat saknade plaketter för att få upp dessa plaketter men är ej 

åtgärdat 2020 p.g.a. de har ej plats. (Mikael skapar plats för nya 

plaketter, Anders och Christian planerar nästa moment)  

l) Anslagstavlan för information till medlemmar (resultat mm.) utanför 

shopen vid damernas omklädningsrum ska ges större utrymme/ny tavla. 

(Mikael) 



 
 

 

 

 

5. Nya ärenden och förslag/information från medlemmar 

a) Hålkoppar slitna och samtliga hålkoppar ska ses över och ev. bytas inför 

säsongen 2022. Blev en aktiv fråga. 

b) Flaggplaceringar och ”flaggan på pinnen” (vart flaggpinnen finns på 

greenen) har några medlemmar klagat på, att ”flaggan på pinnen” inte 

sitter på rätt höjd. Är tävlingsledningens ansvar under tävling, men 

annars? Blev en aktiv fråga. 

c) Medlemsinformation 23 juli: Skadade hålkoppar ses på bl.a. hål 6 och 9. 

Blev en aktiv fråga.  

d) Anslagstavlan för information till medlemmar (resultat mm.) utanför 

shopen vid damernas omklädningsrum ska ges större utrymme/ny tavla. 

Blev en aktiv fråga. (Mikael) 

e) Veckefjärdens GC Klubbflagga är osynlig, vart finns den flaggandes? 

Ses över. (Mikael)  

f) HIO tavlan utanför restaurangen, är fylld samt inte rätt uppdaterad. 

Anders har året 2020 tittat igenom missade HIO´s samt via Skylt- och 

Gravyr skapat saknade plaketter för att få upp dessa plaketter men är ej 

åtgärdat 2020. Blev en aktiv fråga.  

 

6. Information från Tvillingsta och om banan (Mikael och Tomas)  

a) Tvillingsta långtidsplan ska presenteras för BK 2022. (Mikael). 

b) Tee klot/markeringar samt pinnar (röd och vit) så ligger ansvaret på BK 

tillsammans med Tomas. Tävlingsledning för sina anordnade tävlingar 

har rättighet att flytta tee klot/markeringar samt röda pinnar efter ett 

godkännande från Tomas, tävlingsledningen ska återställa pinnarna eller 

tee klot efter tävlingen, även det görs med ett godkännande från Tomas.    

c) Mikael vill ha en dokumenterad rutin för starters, vad de ska göra. 

Mikael gav J-O Larson uppdraget. Blev en aktiv fråga. 

d) Bilparkeringen är för liten, måste ses över och lösas. 



 
 

 

 

e) Mikael ansåg att toan på hål 11 bör förbättras, göras snyggare invändigt. 

Blev en aktiv fråga. 

f) Tomas och Mikael planerar för att sätta upp ”telefonstolpar”, sedan ett 

bra nät mellan dessa stolpar, se vänstra sidan på rangen. För att behålla 

fler bollar på rangen. 

 

7. Övrigt 

a) Städdagarna startade löpande från 4 maj och stängdes 30 juni. Städdagar 

pärmen ersätts med en BK förslags pärm som finns i tävlingskansliet. 

För medlemmar att skriva in sina åsikter/förslag om banan.  

b) För att städa rangen/asfalten så gav Mikael förslaget att använda 

högtryckstvätt, kommer att undersökas att använda på vårstädningen. 

c) Medlemsförslag. Att placera ut fler papperskorgar på banan. Mötet 

ansåg att papperskorgar finns på banan samt att man även kan ta med 

sitt eget skräp till källsorterings stationer som kommer att placeras ut 

säsongen 2022, exempelvis är en bra placering vid grusvägkorsningen 

hål 6 och 16. Så kan banpersonalen avlastas för banarbete och 

vaktmästaren tar över uppgiften att ta hand om skräpet. 

d) Klockor på ettans samt tians tee visar ofta fel. (Mikael fixar till 

klockorna utifrån budgeten 2022). 

e) Medlemsinformation. Det saknas bolltvättar ute på banan. 

Mötet anser att bolltvättar behövs, och Tomas har placerat ut dem på de 

stolpar vi har och BK har utsett Gustaf Lefvert som ”bolltvättansvarig” 

2021, att sköta om dem som att fylla på vatten mm. 

f) Kvarvarande ris/sly på banan till ett antal högar för att sedan fraktas bort 

är ej nödvändigt under hösten, de är inte i vägen och de syns inte. 

g) Att delge medlemmarna information från BK´s möten, mötet ansåg att 

tidigare beslut kvarstod, att protokollen skickas via mejl till BK’s 

medlemmar samt till Veckefjärdens ordförande och till Gustaf Lefvert. 

Om intresse från medlem (utanför BK) om att ta del av protokoll så 

delger BK gärna medlemmen protokollen.  

 



 
 

 

 

h) Anders informerade pga. hans heltidsarbete som lärare på Parkskolans 

gymnasium från den 13 augusti 2021 tom sommaren 2022 så önskar 

Anders avlastning på vissa moment, nu inför hösten så är det 

dukdragningarna. Christian gav förslag på en lösning att hantera det via 

messenger, vi måste fundera mera om det. (Christian + Anders)  

 

8. Mötets avslutande 

 Anders förklarade mötet avslutat. Han återkommer om datum för nästa möte. 

          Vid tangentbordet Anders.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bankommittén 

Ordförande:  

Anders Lindgren 072-741 44 71 anders.m.lindgren@telia.com 

Medlemmar:  

Ulrika Engfors Holmbom 070-593 53 93 ulrikaeh@hotmail.se  

Thomas Eriksén 070-655 33 88 tomas@veckefjarden.com  

Christian Mattfolk 070-311 46 72 christian@veckefjarden.com,  

Jan-Olow Larson 070-66 66 545 janolow.larson@gmail.com 

Adjungerande: Mikael Nordin 076-806 17 00 mikael@veckefjarden.com 
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